
 

 

 

Tid: Måndag 2024-10-21                                                                                                                   
Plats: Savannen                                                                                                                                       
Närvarande:                                                                                                                        
Leif Åkerblad                                                                    
Harriet Andersson                                                                                                                              
Ove Larsson                                                                               
Håkan Ohlin                                                                                                                                    
P-O Samson                                                                                                                                  
Gisela Andersson                                                                                                
Ej närvarande:                                                                                                             
Elisabeth  Schade Dahlström                                                                                                                      

     PROTOKOLL 
§ 1 Mötets öppnande         
  Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 
§ 2 Fastställande av dagordning, val av justerare                                                               

Förslag till dagordning fastställdes och Harriet Andersson valdes att jämte ordförande      
justera protokollet.  

§ 3 Föregående protokoll, uppföljning                                                                                                                 
Protokollet lästes igenom. Förtydligande att Harriet och Elisabeth föreslås delta i möte 
med Förebyggande enheten. (se §7) Funderade på hur presentationsfilen, som Leif 
använde vid onsdagsmöte, kan göras tillgänglig för övriga i styrelsen. Därefter 
godkändes protokollet och lades till handlingarna. 

§4 Rapporter: Ekonomi, Kommittéer, Medlemssekreterare, KPR     
 Harriet berättade att luncherna är mycket eftersökta av våra medlemmar. Stor 

uppslutning på guidade promenaden Ljus i Alingsås, bra guide. Lugna promenader på 
tisdagar ordnas ett antal gånger framöver. En ny cirkel i engelska har startat. Harriet 
undersökt om vi kan ordna filmvisning i vår egen lokal alt hyra Sagabiografen. 
Fortsätter att undersöka möjligheten. En fundering att ordna träff i november (Kura 
skymning) framför allt riktat mot medlemmar, som lever ensamma 

 
            Håkan har arbetat vidare för att ordna träffar kallat IT-fika enligt modell från 

Linköping. I senaste numret av Senioren 7/2024 finns reportage om Linköpings träffar. 
Håkan har varit i kontakt med ansvarig där och även med Studiefrämjandet. Håkan har 
också kontaktat Hans Ekwall. Det är nu 12 personer, som turas om att bemanna 
expeditionen måndagar – onsdagar. Resegruppen planerar en nostalgisk musikresa till 
Borås i januari. Inbjudan har gått ut. Vi har glädjande nog fått 10 nya medlemmar och 
är nu 862 personer i föreningen, av dessa har 740 mailadresser. 

 



§4    Ove berättade om närmaste onsdagsträffen med Jascha altan. Arbetet med vårens  
program kommer att påbörjas. Fundringar kring gruppens fortsatta arbete, nya 
ansvariga kommer att behövas. Frågan om Lördagskaffet diskuterades, eftersom 
antalet bsökare är lågt. Ove tar upp frågan på onsdagsträffen. 
 
Gisela berättade att det är sex personer, som visat intresse för Månadens tavla. Startar 
i november. 
 
Ekonomi/P-O presenterade balans – och resultatrapporter. Vår ekonomi är fortsatt 
god. 

 
§ 5 Rutiner vid årsslut (Budget underlag för ansökan kommunbidrag etc)

 Leif lyfte frågan att skapa rutiner för arbetet inför årsslut. Leif och P-O ordnar ev. träff 
med ansvariga i kyrkan för att diskutera vår hyra. P-O föreslogs förbereda nästa års 
budget. 

  
§6  Policy vid ev utlåning av lokal 
 Frågan att hyra/låna lokalen har diskuterats tidigare men blev åter aktuell. Leif tar 

kontakt med kyrkan för att höra deras synpunkter. Inga beslut. 
 
§7 Inbjudningar, inkommen post 
 Senioruniversitetet bjudit in till informationsmöte den 12/11 kl. 14.00 i Historiska 

sällskapets lokal (anmälan senats 10/11). Harriet och Gisela deltar i kommunens 
föreningsträff på Alströmerteatern den 22/10. Gisela ordnar lista till expeditionen med 
styrelsens namn, mobilnummer och mailadresser. Förfrågan från Elisabeth Ödman, 
ägare av Glasscaféet, om vårt ev. intresse att delta i „Alingsåsdagar“ Vi beslutade att 
inte delta. Leif kontaktar Förebyggande enheten för ett möte, förslagsvis en måndag. 
fm.  Leif, Harriet och Harriet föreslagna att delta. Inbjudan till information och dialog 
om rehabilitering i Alingsås i Equmeniakyrkan den 26/11 kl. 13.30 – 16.00. Anmälan 
senast 15/11 till lena.arvidsson@vgregion.se 

 
§ 8 Övriga frågor  
 Angående tävlingen “Hjärnkoll“ tar Leif kontakt med distriktet, eftersom årets 

deltagare uttryckt negativa synpunkter. Entréavgift vid onsdagsträffar. Beslöts att 
styrelsen samt funktionärer, som ansvarar för aktuell träff ej betalar.  

 
§ 9 Nästa möte                                                                                                                               

Nästa styrelsemöte hålls måndagen den 18/11 i Savannen kl. 9.30 
 
§ 10 Mötet avslutas                                                                                                                      

Ordförande tackade för uppmärksamheten och avslutade mötet. 
 

 
Justeras 

Gisela Andersson 
 
 

 
Leif Åkerblad      Harriet Andersson 


